
Årsmöte i Eriksbergs Egnahems- och fruktodlareförening den 27 mars 2018 
 
Till årsmötet samlades 19 av föreningens medlemmar i Lindsbergssalen, Lindsbergsgatan 9 C. 
En närvarolista upprättades och röstlängden fastställdes, se bilaga 1. 
 
 

1. Emil Åberg/Maria Noreland, föreningens ordförande, hälsade alla varmt välkomna och 
förklarade mötet öppnat. 
 

2. Till mötesordförande valdes Emil Åberg, till mötessekreterare Inger Hallqvist Lindvall. 
 

3. Till justeringspersoner valdes Berit Engström och Katarina Cars. 
 

4. Kallelsen godkändes. 
 

5. Dagordningen godkändes. Det konstaterades att kvällens utannonserade 
temadiskussion om föreningens framtid skulle diskuteras under kaffepausen efter 
årsmötesförhandlingarna och sedan tas upp under punkten övriga frågor. 
 

6. Verksamhetsberättelse och bokslut. Ordföranden redogjorde för 
verksamhetsberättelsen som också delats skriftligt till mötesdeltagarna. Föreningens 
kassör redogjorde översiktligt för bokslutet. Då färre än vanligt betalat in 
medlemsavgift har en förlust för året på drygt 2700 kronor uppstått. Föreningen har 
dock en stabil kassa med utgående balans på närmare 17000 kronor. Det framkom 
önskemål om att bokslutet skulle ha delats ut skriftligt, vilket noterades inför 
kommande årsmöte. Verksamhetsberättelse och bokslut godkändes. 
 

7. Revisorsberättelse. Revisor Margareta Haglund läste upp revisorsberättelsen, bilaga 2. 
Förslaget från revisorerna var att styrelsen beviljas full och tacksam ansvarsfrihet. 
 

8. Beviljande av ansvarsfrihet för styrelsen. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet. 
 

9. Bekräftades valet av ordförande Emil Åberg/Maria Noreland vars mandat löper ännu 
ett år. 
 

10. Val av övriga styrelsemedlemmar. 
Styrelsen ska enligt föreningens stadgar bestå av ordförande och sex ledamöter. Av 
praktiska skäl har vi hittills låtit två personer dela på ordförandeskapet, dvs de har ett 
halvt mandat var. Mandattiden är två år med växelvis val så att man inte riskerar att 
hela styrelsen byts ut samma år. 
Mandaten löper ut för Anna Wikberg Matsson, Evy Hagelqvist och Inger Hallqvist 
Lindvall. Valberedningen föreslår omval.  
Övrig nominerad till ledamot i styrelsen är Karin Jarhede 
Då Evy anmält att hon inte räknar med att kunna vara en fullt arbetande medlem 
föreslogs att hon skulle dela på ett mandat tillsammans med Christian Strondl. 
Årsmötet beslutade om omval av Anna Wikberg Mattson och Inger Hallqvist Lindvall 
för två år. Evy Hagelqvist fyllnadsvaldes på ett år på ett gemensamt mandat med 
Christian Strondl så att mandattiden för Evy/Christian skulle komma i fas. 
Vidare valde årsmötet Karin Jarhede till styrelseledamot på två år. 



Övriga i styrelsen som är valda sedan tidigare är Emil 
Åberg/Maria Noreland, Charlotte Härnvi, Martin Wester och Christian Strondl (som 
nu delar sitt mandat med Evy Hagelqvist). 
 

11. Som revisorer valdes på ett år Margareta Haglund och Göran Karlsson, och som 
revisorssuppleant valdes Karl-Georg Ahlström. 
 

12. Till valberedningen utsågs Berit Engström, sammankallande, Ulla Holm och Anders 
Lindvall. 
 

13. Fastställande av medlemsavgift: Årsmötet beslutad om oförändrad avgift om 100 
kronor per hushåll. 
 

14. Förslag till utflykt för föreningen i vår. Mötesdeltagarna framförde ett antal förslag 
varav flera var repriser av tidigare lyckade utflykter. Det överläts åt styrelsen att fatta 
beslut om utflyktsmål. Följande förslag nämndes: Näsets gröna, Botanisa trädgården 
med guidning, Trädgård med planteringar och stensättning vid SLU, Hågaby trädgård, 
Industriminnesföreningen i Gamla Nymans verkstäder, Medlemmarnas trädgårdar med 
guidning, vandring i Hågadalen med historiska utblickar. 
 

15. Beslut om stadgeändring. Vid föregående årsmöte presenterades och diskuterades ett 
förslag till stadgeändring som också skickats ut med kallelsen. Förslaget var att göra 
följande tillägg till stadgarna. Frågor som kräver beredning hanteras i arbetsgrupper efter samråd 
med styrelsen. Det åligger styrelsen att rådgöra med arbetsgruppen och att motta resultatet för fortsatt 
hantering. Årsmötet godkände enhälligt detta tillägg med en mindre språklig korrigering, 
ordet intressegrupper byttes mot arbetsgrupper. 
 

16. Mötet ajournerades för intagande av kaffe/te och smörgås under fria diskussioner om 
föreningens framtid med tanke på medlemsbortfallet. 
 

17. Övriga frågor 
Margareta Haglund hade skickat in ett förslag till styrelsen att den i samband med 
utskick t ex vid påminnelse om årsavgiften också be husägarna att ta bort 
kvistar/grenar som hänger ut på trottoarer. Området är mer trafikerat än tidigare varför 
trottoarerna behöver vara fria. Årsmötet biföll detta förslag med tillägget att det skulle 
”formuleras snällt”. Det konstaterades att det egentligen är kommunens ansvar att tillse 
att fastighetsägarna sköter trottoarer och uthängande växtlighet. 
 

18. Föreningens framtid: Deltagarna menade att föreningen fortfarande fyller en viktig 
funktion för den sociala sammanhållningen och konstaterade att både kräftfesten och 
julgransplundringen är mycket populära. Föreningen har också en viktig roll som 
beredskapsorgan när frågor av gemensamt intresse uppstår, t ex snöröjning, sandning, 
parkeringsfrågor, brottsförebyggande åtgärder, byggplaner, förtätningsplaner av 
stadsdelen mm. Man tror att medlemstappet är tillfälligt då det inte varit tillräckligt 
tydligt med anvisningarna om inbetalning. Det föreslogs att styrelsen skulle ordna med 
påminnelser vid behov och även att swish skulle prövas som betalningsmetod. Var och 
en kan också bidra till att skapa engagemang för föreningen genom att tala med vänner 
och grannar i området. Styrelsen uppmanades att informera mer aktivt både om vår 
hemsida och FaceBook som informationskanaler och även använda dessa mer aktivt.  



 
Frågan om grannsamverkan mot brott kom upp och Åsa Hartman, som hållit i den 
frågan tidigare år, lovade undersöka vad som gäller idag och återkomma med info till 
styrelsen om detta. 
 

19. Ordföranden tackade de deltagande för bra och engagerade diskussioner och avslutade 
mötet. 

 
 
 
Uppsala den 27 mars 2018 
 
Inger Hallqvist Lindvall 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
Berit Engström   Katarina Cars 


